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ANSLAGSBEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Beslutande organ Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Sammanträdesdatum 2023-06-21 

Anslagsdatum 2023-06-22 Anslaget tas ner 2023-07-14 

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet, Kommunledningskontoret på plan 4 i Stadshuset 
 

Underskrift 

  

 Eleonor Hultmark  
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 231                                                   Dnr 2022/00464 

Återrapport - Revisionsrapport om granskning av underlag till 
beslut 

  

Arbetsutskottets beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen. 

Bakgrund 

På uppdrag av Mariestads kommuns förtroendevalda revisorer har Öhrlings 
PricewaterhouseCoopers AB (PwC) genomfört en granskning av underlag till beslut. 
Granskningens syfte var att pröva och bedöma om kommunstyrelsen och tekniska 
nämnden hanterar sina ärenden på ett ändamålsenligt sätt och med tillräcklig intern 
kontroll. 

Utifrån revisionens rekommendationer fastställde kommunstyrelsen den 13 mars 
2023, Ks § 49/23, en handlingsplan i vilken åtgärder för att stärka och upprätthålla 
en hög nivå i ärendehanteringen regleras. Kommunstyrelsen beslutade även att 
åtgärderna i handlingsplanen skulle återrapporteras till kommunstyrelsens 
arbetsutskott den 21 juni 2023 samt till kommunstyrelsen den 4 december 2023. 

Utifrån de beslutade åtgärderna i handlingsplanen lämnas följande återrapport: 

• Inventering av vilka interna styrdokument som ska ses över och aktualiseras 
är genomförd. 

• Inventering av vilka politiskt fastställda styrdokument som ska ses över och 
aktualiseras är genomförd. 

• Arbetet med att revidera styrdokument kopplade till kommunens 
ärendehanteringsprocess pågår och väntas vara klart under hösten 2023. 

Det kan mot bakgrund av de hittills genomförda åtgärderna konstateras att det finns 
ett förhållandevis stort antal styrdokument kopplat till ärendehanteringsprocessen. 
Målsättningen med revideringsarbetet är att antalet dokument, såväl interna som 
politiskt fastställda, ska minska i syfte att undvika en situation där flera dokument har 
samma innehåll. Vidare kan ett minskat antal styrdokument bidra till att göra 
ärendehanteringsprocessen mer lättöverskådlig och därmed enklare att efterleva. 
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Bedömning ur miljömässig dimension 

Ökad kunskap om ärendeberedningsprocessen och efterlevnaden av denna kan 
medföra att berörda funktioners psykosociala arbetsmiljö förbättras.   

Bedömning ur social dimension 

Ökad kunskap om ärendeberedningsprocessen kan medföra ökad förståelse och 
respekt för berörda funktioners uppdrag inom ärendeberedningen.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 

Ingen bedömning har gjorts ur ekonomisk dimension. 

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Utredarens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Protokollsutdrag Ks § 49/23 

Handlingsplan 

Revisionsrapport 

 

Expedieras till: 
Stabschef Per Garenius 
Administrativ chef Ola Blomberg 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 232                                                   Dnr 2020/00392 

Information om inkomna yttranden över Program för blå- och 
grönstruktur 

  

Arbetsutskottets beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen. 

Bakgrund 

Kommunstyrelsen beslutade den 16 november 2020, § 190, att godkänna upprättad 
projektplan för arbetet med blå- och grönstrukturplan. Kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutade den 22 mars 2023 att kommunens invånare, intresseorganisationer och 
myndigheter får möjlighet att svara på remiss om det upprättade förslaget till Program för 
blå- och grönstruktur. Remisstiden har pågått under tiden 6 april till 24 maj 2023.  

Totalt har det inkommit 29 yttranden till förslaget till Program för blå- och 
grönstruktur. Yttrandena handlar sammanfattningsvis om: 

• justeringar av gränser på utpekade områden samt tillägg av nya områden.  

• höjda ambitioner i kommunens arbete med blå- och grönstruktur.  

• frågor som inte direkt berör programmet.  

Projektgruppen för programmets framtagning har gått igenom inkomna yttranden 
och anser att ändringar som framgår i bilagan ”Inkomna yttranden och åtgärder 
Program för blå- och grönstruktur” är relevanta att göra.  

Bedömning ur miljömässig dimension 

Programmet bidrar med kunskap för att utveckla samt bevara den blå och gröna 
strukturen i kommunen.  

Bedömning ur social dimension 

Programmet lyfter upp den blå och gröna strukturens betydelse och värden för att ge 
möjligheter till bland annat god folkhälsa.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 

Den blå och gröna strukturen och att använda naturbaserade lösningar till komplexa 
problem inom exempelvis klimatanpassning kan vara kostnadseffektiva och även 
bidra till bra miljöer för både människor och natur.  
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Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Samhällsbyggnadsstrategens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-07 

Tjänsteskrivelse: Inkomna yttranden Program för blå och grönstruktur.   

Sammanställning av inkomna yttranden samt justering i programmet.  

Protokollsutdrag ksau §103/23. 

Protokollsutdrag ksau § 317/21.  

Protokollsutdrag ks § 190/20.   

 

Expedieras till: 
Samhällsbyggnadschef Niklas Brandt 
Samhällsbyggnadsstrateg Maria Gustavsson 
Miljöutredare Håkan Magnusson 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 233                                                   Dnr 2023/00335 

Klimatlöften för Mariestads kommun 2024-2026 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut i kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar att anta följande klimatlöften för Mariestads kommun 
2024 – 2026: 

• Löfte 5: Vi minskar utsläppen tillsammans med näringslivet. 

• Löfte 6: Vi inkluderar lantbruket som samarbetspart i kommunens 
klimatomställning.  

• Löfte 8: Vi arbetar aktivt med vår energiplan. 

• Löfte 9: Vi arbetar strategiskt med att minska klimatpåverkan genom 
upphandling.  

• Löfte 12: Vi säkrar att planering och byggande bidrar till ett transporteffektivt 
samhälle. 

• Löfte 13: Vi utvecklar gaturum för ökad tillgång och attraktivitet. 

• Löfte 16: Våra nya personbilar körs på förnybar el, biogas eller vätgas. 

• Löfte 18: Våra nya arbetsmaskiner är fossilfria och upphandlingskrav ställs på 
entreprenader  

• Löfte 21: Vi minskar matsvinnet i offentliga måltider och når mål 

Bakgrund 

Mariestads kommun har anslutit sig till Klimat 2030 - Västra Götaland ställer om, 
som är en kraftsamling driven av Västra Götalandsregionen och Länsstyrelsen i 
Västra Götaland. Som ett led i att accelerera arbetet med Klimat 2030 har en satsning 
kallad Kommunernas Klimatlöften tagits fram. Klimatlöftena startade 2021 och 
består av en lista med ett antal konkreta åtgärder där kommunerna själva har rådighet 
att påverka, åtgärder som är beprövade och ger stor utsläppsminskning. Av dessa 
tillgängliga löften väljer sedan respektive kommun ut vilket eller vilka löften man vill 
anta och ansvarar sedan för genomförandet av dessa. Mariestad har deltagit i 
Kommunernas Klimatlöften sedan starten genom ett antal olika löften. Nytt för 
denna omgång är dels att listan över tillgängliga löften har uppdaterats samt att 
projektperioden har förlängts från ett år till tre och gäller alltså 2024 – 2026. 
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Kommunerna ska inkomma med svar senast 30 september 2023. Svaren anges enligt 
två alternativ:  

• Ja, detta ska vi göra 2024-2026 

• Nej, detta kan vi inte göra 2024-2026.  

De klimatlöften som föreslås av verksamheten för kommunen att delta i är begränsad 
utefter att arbetet ska fungera med de resurser som finns tillgängliga. Flera av de 
åtgärder som finns tillgängliga att anta skulle göra stor nytta för oss att delta i men 
innebär en ambitionshöjning om de antas och behöver i så fall följas av utökade 
resurser, främst i form av arbetstid.  

Kvalitetssäkring av berörda i verksamheten 

De föreslagna klimatlöftena är avstämda med chef för kostverksamheten i Mariestads 
kommun samt strateger från samhällsbyggnadsförvaltningen/Strategi och hållbarhet. 

Bedömning ur miljömässig dimension 

Ärendet väntas ha en positiv inverkan på kommunens miljöpåverkan och ligger i linje 
med det hållbarhetsarbete som pågår inom bland annat Viable Cities och Agenda 
2030. 

Bedömning ur social dimension 

Ärendet väntas inte ha någon inverkan på den sociala dimensionen.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 

Ärendet väntas inte ha någon direkt inverkan på den ekonomiska dimensionen.  

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Miljöstrategens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-08 

Sammanställning klimatlöften Mariestad 2024-2026 

Beskrivning av Klimatlöften 2024 – 2026 

Inbjudan Kommunernas klimatlöften 

 

Expedieras till: 
Niklas Brandt, samhällsbyggnadschef 
Hanna Jansson, miljöstrateg 
Maria Gustavsson, samhällsbyggnadsstrateg 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 234                                                   Dnr 2023/00320 

Information om program för bostadsförsörjning  

  

Arbetsutskottets beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar informationen. 

Bakgrund 

Kommunfullmäktige ska anta riktlinjer för bostadsförsörjningen varje mandatperiod, 
enligt 1 § tredje stycket lagen 2000:1383 om kommunernas 
bostadsförsörjningsansvar. Enligt Mariestads kommuns riktlinjer för styrdokument 
kommer detta klassas som ett program.  

Riktlinjerna visar vad kommunen avser göra med det befintliga bostadsbeståndet och 
hur bostadsplaneringen ser ut. 

Arbetet har påbörjats och kommer att tidsmässigt taktas med den fördjupade 
översiktsplanen.  

Bedömning ur miljömässig dimension 

Bostadsförsörjningen har stor påverkan på den miljömässiga hållbarheten.  

Exempelvis genom att skapa förutsättningar hållbara livsstilar. 

Bedömning ur social dimension 

Bostadsförsörjningen har stor påverkan på den sociala hållbarheten.  

Exempelvis genom att motverka segregation.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 

Bostadsförsörjningen har stor påverkan på den ekonomiska hållbarheten och är 
avgörande för att säkerställa skatteunderlaget. 

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-12 

Samhällsbyggnadsstrategens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-12 
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Expedieras till: 
Samhällsbyggnadsstrateg Johannes Hukkanen 
Samhällsbyggnadschef Niklas Brandt 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 235                                                   Dnr 2023/00321 

Skyddsrörsdragningar under E20 förbi Mariestad, 
genomförandeavtal 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut i kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar godkänna upprättat genomförandeavtal gällande första 
delen av skyddsrörsdragningar under E20 förbi Mariestad.  

Avtalet finansieras genom investeringsbudgeten för kommunstyrelsen (MEX) och 
tekniska nämnden (VA-investering). Investeringen kommer att hanteras i kommande 
budgetarbete.  

Samhällsbyggnadschefen medges att slutförhandla och göra mindre justeringar och 
de redaktionella förändringar som behövs för att kunna slutföra förhandling. 

Bakgrund 

Trafikverket bygger om E20 förbi Mariestad till mötesfri väg med två körfält i 
vardera riktningen. Utbyggnaden av E20 förbi Mariestad är uppdelad i två delar: 
Hindsberg– Muggebo cirka 5 kilometer och Muggebo–Tjos cirka 12 kilometer. 
Vägen följer i huvudsak befintlig sträckning.  

I samband med ombyggnationen önskar Mariestads kommun som ledningsägare 
förlägga diverse skyddsrör under vägen för framtida behov. Det här avtalet hanterar 
förläggningen av dessa rör. 

Syftet med genomförandeavtalet är att reglera respektive parts ansvar samt fördela 
kostnaderna. Avtalet omfattar upphandling, projektering och utförande av 
nyförläggning av skyddsrör för framtida nyttjande av Mariestads kommun som 
ledningsägare. 

Skyddsrörens placering redovisas översiktligt i översiktskartan. Översiktskartan är 
endast orienterande och redovisar inte slutgiltiga placeringar eller antal 
nyförläggningar av skyddsrör. 

Bedömning ur miljömässig dimension 

Ur hållbarhetssynpunkt är det fördelaktigt att göra detta i samband med 
byggnationen av vägen.  

Bedömning ur social dimension 

Ingen bedömning är gjord ur social dimension. 
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Bedömning ur ekonomisk dimension 

Mariestads kommun kommer att hantera utgifter för detta enligt avtalet. Arbetet görs 
för att säkra nuvarande och framtida behov av infrastruktur. 

Bedömningen är att det av avsevärt billigare att lägga ner dessa skyddsrör i samband 
med projekteringen och ombyggnationen av E20 är än att göra det i efterhand. Då 
alla framtida behov inte kunnat exakt preciseras har en rimlighetsbedömning gjorts 
och lite extra marginal tagits till. 

Kommunen ingår ett avtal med Trafikverket, men kostnaden för skyddsrören 
kommer fördelas på nyttjarna av dessa. Exempelvis kommer kostnaden för skyddsrör 
med bäring på exploateringsområde Korstorp att hanterats i exploateringsavtal med 
exploatören. Annan investering av skyddsrör för framtiden kommer fördelas till 
nyttjarna i form av investeringsmedel för VA-avdelningen och MEX.  

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Samhällsbyggnadsstrategens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-08 

Genomförandeavtal 

Kartbilaga 

 

Expedieras till: 
Samhällsbyggnadschef Niklas Brandt 
Teknisk chef Johan Myhrman 
Controller Ida Nilsson 
Ingenjör Sara Johansson 
Samhällsbyggnadsstrateg Johannes Hukkanen  
Planchef Adam Johansson 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 236                                                   Dnr 2022/00405 

Revidering av reglemente för äldre- och omsorgsnämnden 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut i kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar att anta förslag till revidering av reglemente för äldre- 
och omsorgsnämnden. 

Bakgrund 

Äldre- och omsorgsnämnden föreslår vid sitt sammanträde den 30 maj 2023, § 66, en 
justering av nämndens reglemente. Revideringen i reglementet för äldre- och 
omsorgsnämnden görs för att möjliggöra kallelse till individutskott när behov uppstår 
för behandling av individärenden. Då det reviderade reglementet innehåller 
arbetsformerna för arbetsutskott behöver inte det längre regleras i eget dokument. I 
och med revideringen kan beslut i äldre- och omsorgsnämnden § 5/23 upphöra.  

Ändringar i reviderat förslag på reglemente för äldre- och omsorgsnämnden är 
markerade med gult. 

Bedömning ur miljömässig dimension  

Ingen påverkan ses ur en miljömässig dimension  

Bedömning ur social dimension  

Genom att uppdra nämnden att upprätta ett individutskott skapar vi möjligheten att 
besluta individärenden i mindre forum för individens bästa och ökad sekretess.  

Bedömning ur ekonomisk dimension  

Ekonomiskt fördelaktigt med mindre antal personer som närvarar. 

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Protokollsutdrag Äon § 66/23 

Förslag till reviderat reglemente för äldre- och omsorgsnämnden 
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Expedieras till: 
Nämndsekreterare Jessica Green 
Äldre- och omsorgschef Annelie Åberg 
Adm. enheten för pub. i författningssamlingen 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 237                                                   Dnr 2023/00331 

Reviderad förbundsordning för Tolkförmedling Väst 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut i kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar att för sin del anta förslag till reviderad 
förbundsordning för Tolkförmedling Väst. 

Bakgrund 

Följande kommuner; Bengtsfors, Stenungssund och Vänersborg önskar gå in som 
medlemmar i Tolkförmedling Väst och föreslås därför godkännas som nya 
medlemmar. För att säkerställa att förbundet har firmatecknare i början av en ny 
mandatperiod föreslås en justering av överflödig formulering avseende direktionens 
beslut i frågan.  

Revideringar 

För att de förtroendevalda revisorerna ska kunna granska mandatperiodens sista 
årsredovisning förslås de förtroendevalda revisorerna väljas på fyra år räknat från 1 
maj efter val.  

En ny paragraf föreslås läggas till utifrån direktionens tidigare beslut avseende 
återbetalning av eget kapital. Utöver ovan föreslås är även några mindre redaktionella 
ändringar.  

Den nya förbundsordningen föreslås gälla från 1 januari 2024. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 

Ärendet bedöms inte har någon påverkan utifrån denna dimension.  

Bedömning ur miljömässig dimension 

Ärendet bedöms inte har någon påverkan utifrån denna dimension.  

Bedömning ur social dimension 

Ärendet bedöms inte har någon påverkan utifrån denna dimension.  

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Förslag till förbundsordning 

Förbundsordning med ändringsmarkeringar 
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Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst § 515/23 Förslag till reviderad 
förbundsordning 

Protokollsutdrag Tolkförmedling Väst § 256/16 Återbetalning av eget kapital 

 

Expedieras till: 
Tolkförmedling Väst 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 238                                                   Dnr 2023/00332 

Förslag till budget och verksamhetsplan 2024-2026 för 
Tolkförmedling Väst 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut i kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen godkänner förslag till budget- och verksamhetsplan 2024–2026 
för Tolkförmedling Väst. 

Bakgrund 

Tolkförmedling Väst har skickat handlingar för budget- och verksamhetsplan 2024–
2026 för samråd hos samtliga medlemmar. 

Budgeten är enligt självkostnadsprincipen i balans. För att uppnå en driftsbudget i 
balans inför budgetåret 2024 har en prishöjning på 5,0 procent gjorts för att möta 
ökade drifts- och personalkostnader. Motsvarande höjning 2023 var 2,9 procent. 

Budgeterat antal uppdrag under 2024 är 335 000 stycken. 

I övrigt finns det inga synpunkter på förslaget till budget och verksamhetsplan 2024–
2026 i Tolkförmedling Väst. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 

Baserat på kommunens köpta tjänster från förbundet hittills under 2023 beräknas 
höjningen på årsbasis 2024 motsvara 30 tkr. 

Bedömning ur miljömässig dimension 

Ingen bedömning är gjord ur miljömässig dimension 

Bedömning ur social dimension 

Ingen bedömning är gjord ur social dimension 

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-12 

Finanssamordnarens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-12 

Förslag till budget- och verksamhetsplan 2024-2026 för Tolkförmedling Väst 
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Expedieras till: 
Tolkförmedling Väst kansli@tolkformedlingvast.se 
Tf. ekonomichef Maria Appelgren 
Finanssamordnare Lars Bergqvist 

mailto:kansli@tolkformedlingvast.se
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 239                                                   Dnr 2023/00129 

Motion om tandhygienist i kommunen 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut i kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Reservation 

Ledamöterna för Socialdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för  
Janne Janssons (S) yrkande. 

Bakgrund 

Janne Jansson (S) och Linnéa Wall (S) har i en motion till kommunfullmäktige lämnat 
förslag om Mariestads kommun ska tillhandahålla en tandhygienist i kommunen i 
syfte att säkerställa en god munhälsa hos de äldre.  

Kommunfullmäktige har i beslut den 27 februari 2023, § 36, överlämnat ärendet till 
äldre- och omsorgsnämnden för beredning. 

Äldre- och omsorgsnämnden hanterade motionen vid sitt sammanträde den 30 maj 
2023, § 64 och redovisar följande: 

Motionen motiveras med att ett förebyggande arbete med munhälsa ökar 
allmänhälsan och livskvalitén samt underlättar för äldre att äta och njuta av måltider. 
Västra Götalandsregionen (VGR) har enligt tandvårdslagen (1985:125) ansvar för 
uppsökande verksamhet och nödvändig tandvård för individer som har rätt till denna 
insats. Enligt tandvårdsförordningen (1998:1338) ska VGR och kommunen samverka 
beträffande målgruppen. I det förbyggande och hälsofrämjande arbetet ingår en god 
munhälsa, att ett gott allmäntillstånd behålls samt att ett ökat tandvårdsbehov 
undviks.  

Enligt hälso- och sjukvårdsavtalet i Västra Götaland, avsnitt 3.13 Munhälsa – 
uppsökande och nödvändig tandvård, ska en överenskommelse upprättas mellan 
parterna som reglerar samverkan, uppföljning samt utvärdering av målgruppens 
tillgång till uppsökande och nödvändig tandvård.  

En överenskommelse om samverkan mellan Västra Götalands kommuner och Västra 
Götalandsregionen om Munhälsa-uppsökande och nödvändig tandvård finns 
upprättad sedan 2018.  

Äldre- och omsorgsnämnden föreslår att kommunfullmäktige ska besluta att avslå 
motionen. 
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Bedömning ur ekonomisk dimension  

Det är både förvaltningens och nämndens strävan att ha en väl fungerande 
organisation som också bidrar till ekonomisk hållbarhet då Mariestads kommun 
förhåller sig till de gränsdragningar och ansvarsområden mellan region och kommun.  

Bedömning ur miljömässig dimension  

Ur miljömässig dimension bedöms motionens förslag inte ha någon påverkan.  

Bedömning ur social dimension  

Det är både förvaltningens och nämndens strävan att ha en väl fungerande 
organisation där vi följer de rutiner och riktlinjer som är inarbetade i verksamheterna 
så brukarnas hälsa och livskvalitet upprätthålls på bästa sätt. 

Behandling på sammanträdet 

Janne Jansson (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Henrik Andersson (M) tillstyrker liggande förslag. 

 

Ordförande ställer förslagen under proposition och finner att arbetsutskottet beslutar 
i enlighet med liggande förslag som innebär att kommunfullmäktige föreslås besluta 
att avslå motionen. 

Underlag för beslut 

Kommundirektörens tjänsteskrivelse, daterad 2023-06-09 

Protokollsutdrag Äon § 64/23  

Protokollsutdrag Kf § 36/23 

Motionen 

 

Expedieras till: 
Motionärerna 
Administrativ koordinator 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 240                                                    

Uppdrag till kommundirektören 

  

Hyresavtal för Hubben 

Kommundirektören får i uppdrag att se över möjligheten att överlåta hyresavtalet för 
Hubben på Hantverkargatan och att se över Hubbens framtid samt inleda 
förhandlingar för borttagande av gamla hamnkranen. 

 

Expedieras till: 
Kommundirektör Susanne Wirdemo 
Tf. kommundirektör Per Garenius 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 241                                                   Dnr 2023/00029 

Information 

  

Samhällsbyggnadschefens information 

• Arbetet med plan för laddinfrastruktur  
Hållbarhetsstrateg Gösta Lindmark beskriver det pågående arbetet med att ta fram 
plan för laddinfrastruktur. 

• Ställplatserna på bandybanan Sjötorp 
Samhällsbyggnadschef Niklas Brandt informerar om att bygglov för omgestaltning 
av bandyplanen är inlämnad. 

• Tömningsstationen Sjötorp 
Samhällsbyggnadschef Niklas Brandt redogör för att tömningsanläggningen är i 
gång. 

• Dialog - Fördjupad översiktsplan  
Planarkitekt Erik Söderström tillsammans med planarkitekt Carolina 
Svantesson och samhällsbyggnadschef Niklas Brandt presenterar arbetet med 
den fördjupade översiktsplanen. Dialog om det fortsatta arbetet förs i 
arbetsutskottet som tillika är styrgrupp för projektet. 

 

 

Kommundirektörens information 

 

Intrångsförsök i MTG:s IT-system  

Tf. kommundirektör Per Garenius informerar om att i slutet av förra veckan skickades så 
kallade spammejl ut till flera tusen användare inom MTG som ser ut att komma från den 
egna e-postadress med påstående om att ett röstmeddelande har skapats. Dessa mejl har 
sedan lett till intrångsförsök i IT-systemen.  

Med anledning av detta har IT lagt på ett tvingande lösenordbyte för all personal inom 
MTG. Det är en säkerhetsåtgärd som görs för att minimerar risken för att det finns kvar 
läckta lösenord. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 242                                                   Dnr 2023/00050 

Handlingar att anmäla 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott finner handlingarna anmälda. 

Bakgrund 

Handlingarna som inkommit till kommunstyrelsens arbetsutskott redovisas till 
sammanträdet. 

Underlag för beslut 

Socialnämnden 
Protokollsutdrag Son § 69/23 Omorganisation försörjningsstöd 2023 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 243                                                   Dnr 2023/00049 

Inbjudningar 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott finner inbjudningarna anmälda. 

Bakgrund 

Inbjudningar som inkommit till kommunstyrelsens arbetsutskott redovisas till 
sammanträdet. 

Underlag för beslut 

Skaraborgs kommunalförbund, Västra Götalandsregionen m.fl. 
Västsvenska EU-konferensen 2023, grön och digital omställning. 
Konferens i Skövde den 21-22 september 2023. 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

Ksau § 244                                                   Dnr 2023/00028 

Rapporter 

  

Arbetsutskottets förslag till beslut 

Inga rapporter lämnas under dagens sammanträde. 

 

  

 


